
Styremøte Akershus Skikrets
man. 28 august 2023, 17.30 - 20.00

Idrettens hus Strømmen

Deltakere
Styremedlemmer
Erik Solberg, Hege Moltzau, Haakon Haarde, Ingvar Sperstad, Martin Synstad Andersen, Erlend Munkeby, Åslaug Skøien Varsi, Heidi Tjernshaugen, 
Bjørn Araldsen

Fraværende: Ådne Midtlin, Fred Solvik

Ansatte
Thor Gjelsvik, Ingunn Fossmellem

inviterte
Ole Jonny Gigernes (Styreleder TEOF)

Møteprotokoll

1. REFERATSAKER
Komitelederne ga en kort status for komiteens arbeid siden 05.06.2023. Skiklubbutvikler orienterte om sitt
arbeid ut mot klubbene.

Alpint

Terminlisten er snart ferdig.  Kval. renn fart blir på Hafjell denne sesongen.

Det er planlagt møte i AK. 

Samarbeidsprosjekt er etablert for løpere u14 og u16 i Akershus/Oslo/Østfold.

 

Langrenn

LK skal ha sitt første møte etter ferien 31.08.2023

KM rennene i 2024 er fordelt.

 

Hopp

I Midtstulia er det arrangert både sommerhoppskole og Kollenhoppuka.

Frafallet er veldig lite i ungdomsgruppa.  Veldig mange jenter.

 

Telemark

Klubbaktivitet ligger nede.  Mye arrangeres av NSF sentralt. 10-20 utøvere i kretsen alle er i Hagahogget

Låmlag.

 

Freeski

Orientering
Alle
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Lokale jentecamper en suksess i kretsen.  Det deltok 28 i Bærum og 29 i Nittedal.

Jentene vil bli kontaktet for klubbmedlemskap.

Det er planlagt kretscup til vinteren.  Dette er et samarbeid med Oslo.

Freeski tirsdag.  Litt få klubber som ønsker å stille med trenere.

Løpere fra alle klubbene i Akershus vil bli invitert til samlinger på Juvass og Røldal, som arrangerer av

BSK.

Ingunn

Ingunn har nå jobber 1 år for kretsen.   Hun har gjort disse tiltakene ute i klubb:

Klubbesøk

Temakvelder 

Inspirasjonskvelder

Trenerkurs

Utviklet klubbverktøy

Erfaringsutveksling nettverk

Rådgivning (arrangement, anlegg, utstyr)

 

Erik

Skistyremøte skal ha møte onsdag 30.08.2023.

2. REGNSKAP
ASK har budsjettert med et underskudd på kr. 300 000.-.  Prognosene viser at underskuddet kan bli noe større
(ca kr. 400 000.-).

Vedtak: Foreløpig regnskap pr. 15.08.2023 tas til etterretning. 

 IRK Avdelingsrapport med budsjett 2208.xlsx

Orientering
Thor Gjelsvik

3. HVA ER DET VIKTIGSTE VI SKAL JOBBE MED I AKERSHUS
SKIKRETS?
Alle i styret hadde blitt utfordret på å tenke igjennom "hva som er det viktigste vi skal jobbe med i Akershus
Skikrets?" 
Bedre aktivitet for å rekruttere nye og beholde de som allerede er med.  Hvordan inkludere foreldrene i
aktiviteten?

Vedtak:  På neste styremøte vil handlingsplan 2023-25 være en viktig sak.

 Handlingsplan 2019-22 vedtatt på tinget 2019.pdf

Diskusjon
Erik Solberg/Ingunn

Fossmellem

4. OPPSIGELSE AV ADMINCONTROL
Admincontrol, som har vært ASKs styreportal i en del år, har økt den årlige kostnaden med 10% det siste året.
 Den årlige kostanden for ASK er fra 01.08.2023 kr. 44 000.- kr.  LK Akershus har også vært en del av denne
avtalen.

NSF skal nå over på IT plattformen til NIF og der er det en løsning som styret kan bruke.  Den heter Orgbrain
og koster ca. kr. 10 000.- pr. år.

Med den økonomiske situasjonen ASK er i nå er kr. 44 000.- mye penger. Avtalen med Admincontrol løper til
01.06.2024.  Den må evt. sies opp innen 01.04.2024.   Admincontrol skal på nytt se på de årlige kostnadene
og vil komme med et forbedret tilbud.

Vedtak: Avtalen med Admincontrol sies opp innen 01.04.2024.  

Beslutning
Thor Gjelsvik
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5. SØKNAD FRA BÆRUMS SKIKLUB OM STØTTE TIL OPPSTART
AV RANDONE GREN
Det har kommet en søknad om økonomiske midler til oppstart av randone gren i Bærums Skiklub. Det
antydes at man kan bevilge penger igjennom "team støtten".  Slik søknaden er utformet er den ikke innenfor
de retningslinjene som gjelder for denne støtten.

Spørsmålet er om kretsen skal støtte opprettelse av grener i klubbene.  En evt. støtte kan lage presedens for
lignende saker.

Vedtak:  Det er ikke aktuelt å støtte etableringen av en randone gren i BSK med teamstøtte. Hvis
dette skal være aktuelt må det etableres et team (teamavtale) med minst tre randoneklubber. Ingunn
har allerede bidratt og kan bidra videre i oppstart av gruppa. Hun vil også ha noe utstyr som vi kan
låne ut i en oppstart.

 Randone gruppe BSK.pdf

Beslutning
Erik Solberg

6. INFORMASJON FRA TEAM ELON OSLOFJORD
Leder av styringsgruppen Ole Jonny Gigernes i Team Elon Oslofjord  (en av fem regionlagene i langrenn)  ga
en gjennomgang hvordan TEOF er organisert. Han hadde også noen tanker rundt hvordan lagstrukturen i
langrenns Norge vil se ut i årene framover.

Orientering
Ole Jonny Gigernes

7. EVENTUELT
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